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BIOTECHBEDRIJVEN BENELUX 

Drie Nederlandse biotechbedrijven kozen afgelopen jaren voor 
een beursnotering in Amerika. In New York proberen bestuurders 
Amerikaanse beleggers het hof te maken. “De Amsterdamse 
beurs is niet lief geweest voor biotech.” 

VS Biotech

44
Elk jaar organiseert 
KBC Securities in 
New York een 
conferentie voor 
biotechbedrijven 
uit de Benelux op 
de 44e verdieping 
van de toren van 
de New York Times

FLIRTEN 
MET AVONTUURLIJKE

In New York vloeien de Belgische 
bieren al een uurtje rijkelijk als Hans 
Schikan demonstratief zijn mobiele 
telefoon tevoorschijn haalt. Hij 
opent een app en rolt met duim en 
wijsvinger een koersgrafekje uit 
op het scherm. “Kijk eens naar deze 
beurskoers”, zegt de algemeen di-
recteur van Prosensa grijnzend, 
“meer dan 200 procent erbij in een 
jaar tijd.” Wat de kleine energieke 
Nederlander dan misschien wel 
weet, maar zijn gesprekspartners 
niet, is dat dit rendement kort na 
deze avond nog een behoorlijke 
vlucht zal nemen. Een bod van 
branchegenoot BioMarin maakt 
dat Prosensa-beleggers de waarde 
van hun investering in een jaar tijd 
ruim hebben zien verdriedubbelen. 

Dan komt de stevig gebouw-
de Sijmen de Vries erbij staan. 
Ook hij is in een goede stemming. 
“Eenmaal raden wat dit jaar het 

AMERIKANEN

hebben weggepoetst”, aldus de 
als arts opgeleide De Vries. 

RUIME ERVARING
De Vries en Schikan hebben al-
lebei ruime ervaring in de wereld 
van farmacie en biotechnologie. 
Ze houden allebei kantoor in Lei-
den, maar zijn nu even in New York 
om beleggers warm te maken voor 
hun aandeel. De mannen staan op 
een bijzondere plek: de 44e verdie-
ping van de toren van de New York 
Times. Hier is het ‘Flanders House’ 
gevestigd. Elk jaar organiseert KBC 
Securities in New York een confe-
rentie voor biotechbedrijven uit 
de Benelux. Van de vijftien meege-
reisde bedrijven komen er bij deze 
derde editie vier uit Nederland. 

De ‘welcome cocktail’ is tra-
ditioneel de avond ervoor op een 
plek die indruk maakt. “Neem nog 
wat te drinken, het is gratis”, zegt 

best presterende beursfonds is 
van de hele Amsterdamse beurs? 
Inderdaad, Pharming.” De Vries wil 
het beurssucces nu graag even 
claimen, want hij heeft ook andere 
tijden meegemaakt sinds hij er in 
2008 de leiding kreeg. 

De Vries maakt met zijn wijs-
vinger in de lucht een zwiepende 
beweging. “Het zijn altijd enorme 
ups and downs in onze sector. Het 
kan heel erg hard gaan. Maar dat 
is ook het mooie. We zijn in 2014 
met 250 procent gestegen. “ Om 
er later desgevraagd aan toe te 
voegen: “Van 14 cent naar 38 cent.” 
Tien jaar geleden betaalden be-
leggers nog 40 euro per aandeel. 
“We hebben alles meegemaakt. 
We waren veelbelovend, zijn toen 
in surseance geraakt, we zijn her-
rezen en vervolgens is de boel 
weer geklapt. Ik denk dat we de 
vlekjes uit het verleden nu wel 


